
FAU 24.september  
Tilstede: Moreten Lien, Vidar Nerheim,  Rune Engebretsgård, Monika Brenna,  Rolf Lien Blakkestad, 
Håkon Wøllo, Kristin Personbråten, Jørn Magne Froland, John Bjella, Heidi Thune Sandaker,  Tina 
Birgitta Brandtzæg, Line Marie Nilsen, Jarl Eirik Vilnes Lilleheil, Tone B. Moen-Nilsen,  Ingunn 
Haaverstad, Tove Krusedokken og Elin Flaget. 
 
Infosaker 

- Smittevern fungerer bra på skula. 501 elever og god plass i forhold koronarestriksjoner. Litt 
bytte av lærere, 5-6 nye i år. Positiv arbeidsstokk. Blir høgt fravær pga strenge restriksjoner.  
Krev ein del ekstra av dei vaksne som er på jobb.  

- Høflege og fine elever på skula.  
- Bakgrunn for innkalling. Vanlegvis valg tidleg på våren. No blir det valg på FAUvalg på 

haustens foreldremøter.  
- FAUleder informerer om møtene på ungdomstrinnet. Møter på bakgrunn av utfordringene 

som stod i på uskolen på den tida. Positive møter med rektor og avdelingsleder. Referat 
leggest ut på heimesida.  

- Ein hærverkssak på skulen i haust. Ellers ingenting på skulen inne eller ute denne hausten. 
Bra miljø blant elevane. 

 
Utviklingsområder i år 

- Jobbes med mestring og fokus på at elevene skal meste skuledagen. Kan gje gevinst på at 
elevane er motivert og dermed færre uønska situasjoner 

- Plangruppe er med å hjelpe til med å utvikle seg. Være framoverlendt og følge med. Det er 
laga ein utviklingsplan til utpå vinteren. 
SikkerSak-program er ein plattform der dokumenter og referat leggjast ut. Det tek litt tid før 
enkeltvedtak og IoP er klar i løpet av oktober. 
Arbeid med fagfornying og den nye læreplanen til skulane. Jobba mykje overordna del i fjor. 
Fortsetter med dette i år også. Dei nye fagplanene kjem innan neste skuleår.  
Ambisjon om å bruke resultat frå nasjonale prøver til vidare arbeid.  
Handlingsplan for Gol kommune. Frå plan til praksis.  
Elevundersøkelsene tas i januar.  
«Skoleting» – forslag om å få i gang dette til våren. Ein møteplass for ungdom, føresette og 
politikarar. 
 

 
Organisering av FAU 
Vi har eit stort fau slik det er no. Spørsmål om dette bør delest mellom barnetrinn og ungdomstrinn. 
Skal me ha nokre fellesmøter, og nokon delte? Eller fortsetje som det er no. 
Skolemiljøutvalg: Saker om skolemiljø 
Samarbeidsutvalget: høgste organ på skula. 8 stk tilsaman. 
FAU: Ein del saker skal me få vere med på. Nasjonale prøver, elevundersøkelse, tilstandsrapporter, 
17.mais 
Skal ryddes litt i utvalg og medlemmer i haust.  
 
Det blir foreldremøter i haust. Møter er satt allerede. Skjer i oktober og med koronatiltak.  
Elever og foreldre sett pris på rektor er mykje ute blant folket.  
 
Koronatiltak på skulen 
Gult nivå og ein del restriksjoner fortsatt. Trinnvis inndeling på mange områder. Fortsetter med 
kohorter. 
 
Uteområder 



Mari Frøysok og Trine Aslaksrud går inn i eit utvalg som jobber med utvikling. Mads B er ein del av 
dette teamet. Det ligg ein del planer og penger i dette. Mads innviteres til å komme på neste fau-
møte. Mange gode planer som kan realiseres.  
Ballfanger ved fotballbanen. Utstyret er på gamleskula, FAU blir oppfordra til å hjelpe med å flytte 
dette til våren.  
 
 
Eventuelt  
Sak 5.trinn Korleis ligg det ann med ønsker omkring uteområder. Husker og zipline, tarzankløype i 
skogen, sandkasse og andre ting å gjere på sitt uteområdet.  
 
Mykje anleggstrafikk forbi nye eigarar på gamle gol skule? Oppfording om at kommuna må hugse 
dette. FAU må pushe litt på dette.  
Fylket har ansvar for hemsedalsvingen og vil me ha ekstra belysning må me opp på fylkesnivå for å 
ordne. Det er prøvd å gjere noko med det. Men kom ikkje fram med det.  
 
Bør FAU bli eit organisasjonsnummer. Må søkes til breg. Koleis gjer andre skuler dette? Må vera eit 
styre og vedtekter i forkant. Gir oss moglegheiter til å søke midler, opprette kontoer til klassekasser.  
Søke om ein sekk til alle skulestartarar.  Sjå på det med ein samarbeid med dei andre kommunane. 
 
Friminutt er veldig korte for ungane når det er 10 minutt i siste friminutt. Og matpause oppleves for 
kort.  


